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PROTOKÓŁ  Nr VII/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 27 MAJA 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1310.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jano Mokrzycki – zastępca burmistrza,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Krzysztof Sitarz – dyrektor  M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pani Renata Tomczak – Radna Rady Powiatu, 

• Pan Andrzej Kaczanowicz – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Marian Dziadul – „Głos Koszaliński”,  

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2011 roku. 

3. Trybuna sołecka. 

4. Trybuna obywatelska.   

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
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6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 rok i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Bobolic. 

1) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  dotyczącej 

sprawozdania Burmistrza  Bobolic z wykonania budżetu za 2010 rok, 

2) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Bobolic absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 r, 

3) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Bobolicach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania 

budżetu za 2010 rok, 

4) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Bobolice za 

2010 rok.  

5) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.  

8. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-2022.  

3. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2011.  

4. powołania zespołu do wyboru ławników.   

5. zmiany w Statucie Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach.  

6. uchylenia uchwały w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Koszalinie.  

7. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność gminy oraz ich wydzierżawiania na czas 

nieoznaczony.  

8. zwolnienia  z obowiązku zbycia w drodze przetargu udziału w prawie własności 

nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Bobolice.  

9. nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości gruntowej 

położonej na terenie gminy Bobolice.  

10. nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości gruntowej 

położonej na terenie gminy Bobolice.  

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 
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Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół  z VI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 29 kwietnia 2011 roku   był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z VI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Mirosława Prokopowicz sołtys sołectwa Chlebowo – odczytała podziękowania 

za przygotowanie imprezy sołeckiej dla władz Gminy Bobolice. Podziękowania 

zostały wręczone Pani Burmistrz oraz pozostałym, którym dziękowała Pani sołtys.  

 

 

Ad. 4.Trybuna obywatelska 

 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pani Ewa Sabatowicz Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Bobolicach – Pani Dyrektor przedstawiła informacje z Zachodniopomorskiej 

Konferencji Bibliotekarzy. Informacje te stanowią załącznik do protokołu.  

2. Pan Jan Rewkowski Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych w 

Bobolicach – Pan Dyrektor przedstawił informacje z zakresu działalności ZUKiO. 

Informacje te stanowią załącznik do protokołu.  

3. Pani Renata Tomczak Radna Rady Powiatu – zapytała Dyrektora ZUKiO jakie 

środki wydatkowano na nasadzenia, kwiaty? Oraz z jakiś źródeł ZUKiO pozyskało 

ponad 800 tyś. zł na sprzęt? 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor ZUKiO mówiąc, że są to środki pozyskane z 

przetargów na utrzymanie czystości dróg gminnych, powiatowych i krajowych. Jeżeli 

chodzi o nasadzenia to Pan Dyrektor na chwilę obecną nie służył taką wiedzą.  

Pani Renata Tomczak powiedziała, że wspólnie z Dyrektorem Zwolińskim odbył się 

objazd dróg powiatowych na terenie powiatu koszalińskiego – gmina Polanów, 

Sianów, Bobolice, Świeszyno oraz Mielno. Widać postęp oraz koncepcję naprawy 
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dróg powiatowych. Jest dużo rzeczy do zrobienia, ale wspólnie w porozumieniu z 

władzami gminy Bobolice wiele rzeczy uda się zrealizować. Pani Radna 

poinformowała także, że na sesji rady Powiatu została podjęta uchwała w sprawie 

Zespołu Szkół Specjalnych w skład którego będzie wchodził Młodzieżowy Ośrodek 

Socjoterapii i Liceum Uzupełniające. Pani Radna zwróciła się z zapytaniem do Pani 

Burmistrz mówiąc, że w ubiegłym tygodniu dokonano uroczystego otwarcia świetlicy 

w Kłaninie – ale dlaczego po jej otwarciu świetlica jest ciągle zamknięta ? Czy był 

sens i idea robienia takiej imprezy po to, żeby świetlica stała zamknięta. Jak wygląda 

sprawa i kiedy będzie czynna świetlica w Kłaninie?  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jeśli chodzi o świetlicę w Kłaninie to 

daleko idący był sens kapitalny remont tej świetlicy, zadanie zasadne nawet jeśli 

świetlica ta miałby być pusta tzn. bez zajęć typowo dla dzieci. Natomiast założeniem 

projektu, z którego otrzymane zostało dofinansowanie, było utworzenie Centrum 

Aktywności Lokalnej. W oparciu o tę świetlicę nie mają odbywać się zajęcia 

systematyczne organizowane z dziećmi, tak jak to ma miejsce w świetlicach tam gdzie 

nie ma placówek oświatowych. Założeniem projektu było powstanie świetlicy jako 

świetlica wiejska. Świetlica w Kłaninie będzie pracowała wg założeń projektu tzn. w 

okresie wakacji oraz ferii. Co będzie później, to na razie nie stać gminy na to aby 

tworzyć zajęcia świetlicowe tak jak to ma miejsce w innych świetlicach. Natomiast 

będzie spełniała rolę także centrum gdzie będą zespoły ludowe i koło gospodyń 

wiejskich.  

W ramach uzupełnienia wypowiedzi Pani Burmistrz Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury powiedział, że w świetlicy w Kłaninie założenia 

do projektu są takie, że ma za zadanie aktywność umuzykalniającą – powstać ma 

zespół ludowy, mają odbywać się spotkania z sołectwami. M-GOK będzie dążył do 

tego, aby te aktywności, o których mowa uaktywnić.   

Pan Zdzisław Czarnecki zapytał Panią Radną Renatę Tomczak co z drogą Dargiń – 

Grzybnica kiedy będzie remontowana? 

Pani Radna odpowiedziała, że PZD zaczął już frezować pobocze, żeby woda mogła 

schodzić a nie stać na drodze.  

Pani Tomczak zwróciła się do Pani Burmistrz mówiąc, że nie kwestionuje remontu 

świetlicy w Kłaninie, a jedynie chodziło o samą ideę otwarcia jej. Skoro to ma 

funkcjonować w okresie letnim to należało dokonać otwarcia w okresie letnim, na 

zakończenie roku szkolnego czy rozpoczęcie wakacji.  
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Pani Burmistrz powiedziała, żeby Pani Radna zgłosiła się z wnioskiem do rady 

sołeckiej i Pani sołtys Kłanina, która była inicjatorem otwarcia świetlicy.   

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że  

-1 maja odbyła się uroczystość beatyfikacji Jana Pawła II, 

- 8 maja na Stadionie Miejskim w Bobolicach odbyły się miejsko-gminne zawody pożarnicze 

jednostek ochotniczej straży pożarnej,  

- 10 maja odbyła się uroczystość rocznicowe pod pomnikiem belgijskich jeńców wojennych 

w Starem Bornem, 

- 12 maja została podpisana umowa na dostawę energii elektrycznej dla instytucji publicznych 

podległych gminie Bobolice z firmą PKP ENERGETYKA obrót energią elektryczną z 

Warszawy, która była wyłoniona w drodze przetargu, 

- 13 maja odbyło się spotkanie z Dyrektorem Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej wraz z 

pracownikiem, który otrzymał wyróżnienie w konkursie pod patronatem marszałka 

województwa na bibliotekarza roku woj. zachodniopomorskiego, 

- ul. Dworcowa – rozstrzygnięcie przetargu na plac rekreacyjny; w tym etapie wykonane 

będzie: parkingi, chodniki, oświetlenie połączone z wyposażeniem pod przyszłą muszlę 

koncertową. Gmina otrzymała dofinansowanie na wykonanie tego zadania w wysokości 

169,802 zł jest to 41% wartości całości wniosku, który był składany,   

- wyłonienie pracownika ds. rolnych, konkurs wygrała Pani Emanuela Gzubicka, która 

zatrudniona będzie od 1 czerwca na okres 6 miesięcy, 

- 20 maja odbyło się spotkanie w Rosnowie w związku z dniem samorządowca, 

organizatorem spotkania był Starostwo, 

- azbest: złożony został jeden duży wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska na kwotę 245,036.34 gr., ta kwota obejmuje 43 wnioski, co pozwoli na usunięcie 

193 ton azbestu, 

- 24 maja odbyło zgromadzenie wspólników spółki PGK Koszalin, głównym celem spotkania 

było podsumowanie pracy zarządu za 2010 rok,  

- place zabaw: w dniach 23-24 maja odbyło się doposażenie i wyposażenie placów zabaw na 

terenie gminy, 

- 21 maja odbyło się uroczyste otwarcie świetlicy w Kłaninie,  

- 14 maja odbyła się impreza na placu zabaw w Nowosiółkach, 
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- w dniach 17-19 czerwca odbędzie się wyjazd do Peneefest, w oficjalnej delegacji pojadą; 

Pani Burmistrz, wiceburmistrz, tłumacz, Radny Pan Krzysztof Czajkowski, sołtys Pani Beata 

Glińska.  

- w dnia 7-9 czerwca przyjeżdża do Bobolic grupa byłych mieszkańców Bobolic (25 osób), 

- 8 czerwca w kościele parafialnym w Bobolicach odbędzie się koncert organowy w 

godzinach 11.00-11.30, 

- 28 maja odbędzie się w Poroście nadanie sztandaru dla OSP Porost, o godzinie 11.00 

odbędzie się msza święta w kościele w Poroście, 

- 15 czerwca o godzinie 12.00 odbędzie się kolejne cykliczne spotkanie z sołtysami, 

- strefa płatnego parkowania: wprowadzona zostanie zarządzeniem Burmistrz, nadzór będzie 

sprawować ZUKiO, 

- odbył się przetarg na ciągnik, zakupiono kruszarkę za 178 tyś. brutto, ciągnik z osprzętem za 

kwotę 428,040.00 zł, czyli łącznie 606,040.00 zł ze środków pozyskanych przez Dyrektora 

ZUKiO i innych źródeł,  

- 8 czerwca o godzinie 18.00 odbędzie się spotkanie z mieszkańcami Starego  Bornego w 

sprawie konsultacji nad statutem sołectwa Starego Bornego,  

 

Zastępca Burmistrza Pan Jan Mokrzycki powiedział, że sprawozdanie dotyczy 

działalności Zastępcy Burmistrza Bobolic w okresie od 30 kwietnia 2011r. do 27 maja 2011r. 

i dotyczy działań podjętych w następujących zakresach: 

1) Działania dotyczące współpracy z inspektorem ds. oświaty i dyrektorami szkół w zakresie, 

dowozów szkolnych, kształcenia specjalnego, nauczania indywidualnego, prawidłowej 

organizacji i funkcjonowania placówek oświatowych. 

2) Realizacja działań dotyczących polityki lokalowej we współpracy z Dyrektorem ZUKiO. 

3) Działania dotyczące współpracy z inspektorami ds. promocji w zakresie działalności 

kulturalnej i sportowej, umieszczania informacji na stronach internetowych, Bobolickich 

Wiadomościach Samorządowych, portalu Budujemy Sportową Polskę, innych czasopismach. 

4) współpraca z sołtysami w zakresie pozyskiwania opału do świetlic wiejskich, wzbogacania 

placów zabaw w dodatkowe elementy (grille, zasilanie elektryczne), ogrodzenie.  

5)współpraca z sołtysami w zakresie możliwości przechowywania opału przeznaczonego do 

świetlic wiejskich- pomieszczenia lub konstrukcje wolnostojące. 

6)działania związane z przygotowaniami uroczystości nadania sztandaru jednostce OSP w 

Poroście- dotyczyły organizacji tereny wokół budynku OSP, prac porządkowych wokół 

budynku, na placu zabaw, na sąsiednich uliczkach, 
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7) Udział w spotkaniach i imprezach kulturalnych i sportowych: 

- 2 maja okręgowe zawody sportowe piłki nożnej Zakładów Karnych z udziałem drużyny 

Policji, 

- 3 maja Gminne zawody strzeleckie z okazji Dnia Konstytucji, 

- Dzień Patrona w SP im H. Sienkiewicza w Bobolicach,  

- 12 maja udział w spotkaniu poetyckim Pani Joanny Jankowskiej 

- 17 maja zwiedzanie wystawy „Las blisko nas” w SP im. H. Sienkiewicza w Bobolicach, 

- 18 maja Powiatowy Turniej Przedszkolaka na Hali Sportowej, 

- 24 maja spotkanie z okazji Dnia Matki w „Tafli” – zaproszenie stowarzyszenia „Wrzos”, 

11) 20 maja spotkanie w sprawie urządzeń solarnych w Sali Urzędu miejskiego.   

20 maja bieżącego roku w Urzędzie Miejskim w Bobolicach odbyło się 
spotkanie mieszkańców naszej gminy z przedstawicielami firmy HETMAN – CB  
EKOLOGICZNE TECHNOLOGIE z Warszawy. Inicjatorami spotkania, w 
którym uczestniczyło 32 zainteresowanych, byli Pan Jan Mokrzycki Zastępca 
Burmistrza Bobolic oraz Pan Ireneusz Bielecki inspektor ds. komunalnych i 
ochrony środowiska. Firmę HETMAN- CB Sp. z  o. o. reprezentował Pan Robert 
Grabowski, który przedstawił zintegrowany program dotacji do 70 % na zakup 
zestawów solarnych. Prezentowane zestawy solarne stanowią obecnie najprostszy 
i najbardziej efektywny sposób pozyskiwania energii słonecznej. Wszystkie 
osoby pragnące zostać posiadaczem zestawu solarnego będą mogły umawiać się 
na bezpłatną wizytę z Doradcą Techniczno- Handlowym, który na podstawie 
zdobytych informacji dobierze dla każdego domu optymalne rozwiązania 
instalacji solarnych, przygotuje wycenę dobranej instalacji oraz przedstawi 
dokładne wyliczenie kwoty dotacji, którą można otrzymać. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie głos zabrali: 

Radna Pani Zofia Kęcel – podziękowała za nowe urządzenia na placu zabaw przy ul. Reja. 

17 maja Komisja ds. Oświaty odbyła wyjazdowe posiedzenie na boiskach szkolnych na 

terenie gminy. W Kłaninie Dyrektor Szkoły poprosił o utworzenie placu zabaw przy szkole, a 

nie przy świetlicy wiejskiej. Kolejna sprawa to Dyrektor zapytał Komisję co ma zrobić ze 

szlaką, która jest na terenie szkoły. Z kolei na boisku w Drzewianach należałoby dowieźć 

ziemię i wyrównać boisko do siatkówki i koszykówki.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jeśli chodzi o plac zabaw, który jest przy 

świetlicy w Kłaninie to mieszkańcy chcą, żeby plac zabaw był przy świetlicy, ogólnodostępny 

niepodlegający pod zarząd szkoły. Jeżeli chodzi o szlakę to Pani Burmistrz nie będzie 
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komentowała tego zapytania i nie odpowie na nie. Wyrównanie terenu pod boisko w 

Drzewianach to temat jest znany i będzie wykonane bez jakichkolwiek większych kosztów.     

 

Radny Pan Radosław Serowski– powiedział, że w Starem Bornem nie ma wytyczonej 

działki pod boisko, prośba, żeby to zrobić.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że będzie wytyczona działka pod boisko.   

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 rok i udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Bobolic.  
 

Pan Marek Golas Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 kwietnia 2011 roku w 

sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Bobolic z wykonania budżetu za 

2010 rok.  Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pani Bożena Aksiutin Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 10 maja 2011 roku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Bobolic absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2010. Wniosek 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 26 maja 2011 roku w 

sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bobolic z tytułu wykonania budżetu za 2010 

rok.  Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Podsumowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok dokonała Pani Burmistrz 

Mieczysława Brzoza. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały: 

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Bobolice za 2010 rok 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  
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2) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  
 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje Pani Burmistrz i życzył dalszej, 

owocnej współpracy. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

2) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-

2022. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2011.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik M-GOPS w 

Bobolicach.   
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Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

4) w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

5) w sprawie zmiany w Statucie Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych w 

Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

6) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wskazania kandydata na członka Rady 

Nadzorczej Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Koszalinie.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.   

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność gminy oraz ich wydzierżawiania na czas 

nieoznaczony.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”    
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8) w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu udziału w prawie 

własności nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.   

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.   

 

9) w sprawie nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

gruntowej położonej na terenie gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.   

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.   

 

10) w sprawie nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

gruntowej położonej na terenie gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.   

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.   

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Pan Zdzisław Czarnecki przeczytał życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego od 

Senatora Rzeczypospolitej Polskiej Piotra Zientarskiego. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Pan Zdzisław Strzelczak podziękował Pani Burmistrz za dopilnowanie sprawy dotyczącej 

podłączenia światła do działek budowlanych przy ul. Kolejowej.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak zgłosił, że jest słabe ciśnienie wody przy ul. Kochanowskiego.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że działania są już podjęte w tym kierunku.  

 

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


